

GALAXY**GIANT HIPPO E-2/L-2**

The Giant Hippo features a revolutionary new design that marries the construction and bead design of an earthmover tire with the tread design of a forestry tire. The result is a loader tire with unparalleled pulling power and tractive capabilities. The Hippo also features rim shield and sidewall protectors, as well as a buttress shoulder. The buttress shoulder significantly adds to the tire's pulling power, an increase of up to 21%. This tire has gained the respect of several Original Equipment Manufacturers in the reclamation business.

Le Giant Hippo présente une conception révolutionnaire, alliant conception de construction et de talons d'un pneu de génie civil doté du motif de semelle d'un pneu forestier. Il en résulte donc un pneu pour exploitation forestière d'une puissance de traction inégalée. Le Hippo est également muni d'un protecteur de jante et de flancs ainsi que d'un épaulement renforcé qui ajoute considérablement à sa puissance de traction, une augmentation de 21 %. Il a acquis le respect de plusieurs fabricants d'équipement d'origine de l'industrie.

APPLICATIONS

- Sugar Cane Harvesters
- Wet Ground Loaders
- Asphalt Soil Reclaimers
- OTR Material Handlers
- Articulating Dump Trucks

UTILISATIONS

- Canne à sucre
- Chargeuses pour terrains humides
- Récupérateurs d'asphalte
- Manutentionneuses de matériel OTR
- Camions à benne articulés



CODE	SIZE	TYPE	PR	RIM	WT	NS	OD	SW	SLR	L.C.C.@AP	SP
lbs@psi											
276468	20.5-25	TL	16	17.00/2.0	463	64	59.3	20.6	23.7	18,200@51	5
276478	23.5-25*	TL	20	19.50	610	68	64.5	24.8	28.0	24,000@54	5
276482	26.5-25	TL	20	22.00	803	72	66.2	29.5	29.5	26,000@50	5
276512	23.1-26	TL	16	20.00	525	68	64.8	23.6	28.9	21,800@35	20

* Steel Reinforced/Renforcé d'acier

